

Tahu

Terdapat beberapa kerja sambilan yang anda tidak patut lakukan.

Kerja sambilan bergaji lumayan untuk kerja yang mudah boleh menjadikan anda ahli kumpulan jenayah tanpa anda menyedarinya.



Patuh

Kumpulan jenayah mencari pekerja sambilan yang melakukan kerja mudah dengan bayaran tinggi. Kerja sambilan yang anda tidak patut lakukan

Mengambil bungkusan dari datuk atau nenek
Mengambil bungkusan dari lokar berbayar
Mengeluarkan wang dengan kad tunai orang lain
Mengambil barangan orang lain di pangsapuri mereka
Itu ialah satu jenayah untuk berbuat demikian.
Jangan sekali-kali melakukannya. Walaupun anda diundang, jangan melakukannya.

Tahu

Terdapat beberapa benda yang anda tidak patut jual, beri atau pinjamkan, terima atau pinjam dari orang lain, walaupun ia milik anda, seperti kad tunai bank, telefon bimbit, kad insurans kesihatan, kad ID pelajar, dll.



Patuh

Jangan menjual atau memberi kad bank anda, buku simpanan, atau telefon bimbit (dengan kad SIM) kepada sesiapa pun. Kedua-dua pembeli dan penjual akan ditangkap oleh polis.

Apabila anda pulang ke negara asal, jika anda tak lagi menggunakannya, pergi ke bank atau kedai telefon anda dan beritahu mereka untuk menamatkan ("Kaiyaku") ia.

Manakala untuk kad insurans Kesihatan, kad ID pelajar

Jangan memberi pinjam, meminjam, atau melakukan apa-apa. Jangan menggunakan hak milik orang lain. Jangan melakukannya walaupun atas permintaan rakan.

Tahu dan Patuh peraturan Jepun



Jabatan Polis
Metropolitan
Tokyo

Bahasa
Malaysia

Laman Utama
街とともに。人とともに。
FOR MORE COMMUNICATION
けいしちょう

Tahu

Jangan membuat bayaran secara mudah alih atau pembelian di kedai Internet dengan menggunakan nombor kad kredit atau nama orang lain atas permintaan orang lain.



Patuh

Terdapat banyak kerja sambilan yang tersedia di tapak rangkaian sosial yang merupakan jenayah secara semulajadinya.

Terdapat banyak kerja sambilan di mana anda boleh mendapatkan wang dengan hanya membeli-belah, tetapi banyak juga yang merupakan jenayah.

Dalam kerja sambilan, yang merupakan jenayah, pembeli akan ditangkap oleh polis.

Jangan membuat pembelian menggunakan nombor kad kredit atau nama orang lain.

Tahu

Kad penduduk palsu tidak boleh dibawa tidak boleh dibeli tidak boleh dihasilkan tidak boleh digunakan



Patuh

Kad penduduk anda ialah benda mustahak. Manakala kad penduduk palsu memilikinya, membelinya, menghasilkannya, menggunakannya tidak boleh dilakukan sama sekali.

Anda akan ditangkap oleh polis.

Walaupun sekiranya anda melihat di tapak rangkaian sosial yang kad penduduk palsu dijual, dibuat,

jangan membelinya.

Juga dilarang mengubah apa yang tertulis di kad penduduk anda dengan sendiri.

Tahu

Jangan meninggalkan kedai dengan barangan tanpa membayar wang.

Jangan mengambil hak orang lain seolah-olah ia milik anda, seperti lebihan atau barang hilang. Ia akan menjadi satu jenayah.



Patuh

Jangan mencuri barangan dari kedai. Jangan memecah masuk premis orang lain. Walaupun anda tidak mencuri, menghalang pekerja kedai dari menemuinya membawa barangan curi. membantu seseorang melepaskan diri dan sebagainya, ialah satu jenayah untuk membantu pencuri.

Jangan menggunakan basikal orang lain.

Walaupun anda mengutip sesuatu yang tercicir, jangan jadikan ia milik anda.

Sila bawa ia ke pondok polis.